
Styrelse Gulkremlans Samfällighetsförening Protokoll 2 2023/2024 
 

Information 
2023-06-25 

 
Mötets öppnande   
Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
Närvarande: Maria Brolin, Börje Andersson, Håkan Nordh, Kent Nysten och  
Erik Bylund (deltar digitalt) 
Frånvarande: Anders Fällman, Lasse Gustavsson, Robin Berntsson samt Malin Lindberg 
 
Mötet konstateras vara beslutsmässigt. 
 
Kent väljs till mötessekreterare 
 
Godkännande av dagordning   
Dagordningen godkänns med två tillägg som behandlas under punkten ”Underhåll och 
skötsel”.  
 
Rapporter 
Nya medlemmar i föreningen: 
Hus 55 har bytt ägare. Överlåtelsedatum den 2 juni 2023.  
 
Ekonomi 
Information om reglering av tillgodosummor och skulder har publicerats på hemsidan.  
 
Sammanfattat gäller att alla Juniaviseringar är utskickade av Simpleko. Med dessa påbörjas 
således justeringen av de tillgodosummor som fastställdes på stämman. Simpleko ändrade 
metod och det innebär att det kommer finnas nollfakturor vilket inte kommunicerades på 
årsstämman. Extrafakturor för de hushåll som har en skuld enligt det fastställda utfallet har 
fakturerats. Vid frågor angående detta eller om avbetalning önskas, uppmanas 
medlemmarna att kontakta kassören eller Simpleko. 
 
Skrivelser 
Inkomna 

 Beslut, Lantmäteriet (LM), 2023-06-09, Anmälan om uppgiftsändring i 
samfällighetsregistret. 
(Sekr not: anmälan om ny styrelse) 

 Registerutdrag från LM/Samfällighetsregistret ang uppgiftsändring 
 Fråga om rättelse, Lantmäteriet, registrerat fel räkenskapsperiod.  

Not: Lämnas utan åtgärd dvs. ändring kommer att ske. 
 
Styrelsen interna arbete 
Mötet bestämmer att genomföra ett arbetsmöte som avslutas med styrelsemöte den 10 
september. 
 
 
 
 
 



Inledande planering inför höstmötet 
Diskussion om hur vi arbetar fram underlag. 

 El-stolpar.  
 Driva arbetet med tydligare Debiteringslängd och förbrukningsavgifter.  
 Omhändertar övriga motioner från årsstämman. 
 Andra ärenden 
 

 
Planering av upphandlingar t o m 31/3 2024 

 Mötet bestämmer att planering sker under augusti och september.  
 

 
El-gruppen 

 Inget  
 
 
Underhåll och skötsel 

 Eventuell beslut om Översyn av aktuell ”Plan för förnyelse och underhåll”, bordläggs 
till augusti-mötet. 

 Inkomna Garage-offerter diskuterades.  
 Styrelsen fördelade uppgifter avseende hantering av cyklar. 

 
 
Hemsidan/information 
 
 
Övrigt 

 Inkommit frågor om sparade tegelpannor vid ett av husen. 
Pannor kommer att omhändertas. 

 Rönn vid hus 67 skadad. Beslutas att den tas ned under städdagen i höst. 
 Flytt av sandlåda inkommit frågor från medlemmar avseende föreslagen plats. 

Detaljutformning av hantering bordläggs till mötet efter sommaren. 
 Bestämdes att efter mötet tar närvarande ledamöter en rundtur i området för att skapa 

en bild av aktuella ärenden. Bl.a. förslag på ev. el-plats fordon, staketet vid hus 1 och 
17 samt garagens status. 
 

  
Nästa styrelsesammanträde 
Den 13 augusti kl. 1900-2100 i kvgård 
 
Planerade: 10 sept inleds med arbetsmöte, 15 okt, 19 nov, 10 dec, 14 jan, 11 feb och 10 mars 
 
  
Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat. 
 

Maria Brolin    Kent Nysten 
Ordförande    Sekreterare 
 


